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Beste inwoners van Beesel, Reuver en Offenbeek, 
  
De zomer staat voor de deur, een tijd van ontspanning en nieuwe 
inspiratie. Terwijl we genieten van de zon en vakanties, is het ook een 
goed moment om na te denken over hoe we als gemeenschap beter met 
elkaar kunnen communiceren en samenleven. Het is belangrijk om niet 
alleen te horen wat er speelt, maar echt te luisteren naar elkaar. 
 In het afgelopen jaar hebben er helaas situaties plaatsgevonden waarbij 
de communicatie vanuit het college van burgemeester en wethouders 
naar veel burgers te kort is geschoten. Vooral de plannen rondom de 
opvanglocatie aan de Wederikstraat, de verkeersoverlast in de 
Mariastraat en Heerstraat hebben voor veel onrust en frustratie gezorgd. 
Nog nooit hebben zoveel, ontevreden, burgers gebruik gemaakt van het 
inspreekrecht voorafgaand aan een vergadering van de gemeenteraad als 
in het afgelopen jaar.   
Wij vinden het essentieel dat er niet alleen gesproken wordt met de 
inwoners, maar dat er ook naar hen geluisterd wordt. Echte 
betrokkenheid ontstaat pas wanneer iedereen zich gehoord voelt en er 
actief naar oplossingen gezocht wordt die voor iedereen werkbaar zijn. 
Ik hoop dat onze wethouders deze zomer aangrijpen om u beter te leren 
begrijpen en de communicatie met u te verbeteren. Alleen samen kan er 
gewerkt worden aan een gemeente waarin iedereen zich thuis voelt, 
gehoord wordt en waar problemen in gezamenlijkheid worden aangepakt. 
 
Met zonnige groet, 

Jos Willemsen 

Voorzitter  
Samen Verder Beesel 
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 Voettocht 
 
Ieder jaar gaan leden van Samen Verder Beesel samen op pad om te 
horen wat er leeft en welke wensen er zijn.   
 
Zaterdag 11 mei 2024 hebben we te voet een viertal locaties bezocht. 
Wiel Weijers bijgestaan door Piet van Nunen vertelde enthousiast over 
het Repair Café in de Bieb. Een initiatief dat op steeds grotere interesse 
mag rekenen. Niet alleen voor herstel van technische apparatuur maar 
ook van kleding. Respect voor de bijdrage die de vele handen leveren aan 
verspilling door spullen een tweede en misschien nog wel derde leven te 
gunnen. 
Na de lunch brachten medewerkers van de Bibliotheek in beeld welke 
activiteiten daar allemaal plaatsvinden. Buiten het uitlenen van boeken, is 
er onder andere een taalcafé, het informatiepunt digitale overheid, 
Klik&Tik en organiseren zij voorleesuurtjes en workshops. Er wordt 
samengewerkt met andere organisaties mede om de leesvaardigheid op 
een hoger niveau te brengen.  
De Verborgen Tuin bij het voormalig Willem Limburghuis gaat helaas 
verloren voor de gemeente Beesel. Dit door een gebrek aan ruimte.  
Ruimtegebrek is ook een probleem voor Stichting Primula aan de 
Parallelweg vertelt Ingrid Gijzen. Deze Stichting draagt met de 
tweedehandswinkel bij aan het komen tot een duurzame maatschappij. 
Maar vergeet niet de sociale functie van ontmoeten en een opstap naar 
betaald werk. De Stichting Leergeld maakt gebruik van een ruimte van 
Stichting Primula voor het opknappen van fietsen. Bedoeld voor onder 
meer schoolgaande jeugd van gezinnen die het financieel moeilijk 
hebben. Hierdoor kunnen deze kinderen net als hun leeftijdsgenootjes 
deelnemen aan de maatschappij.   
Een rondgang langs mooie initiatieven. Initiatieven die respect en 
ondersteuning verdienen. Voor de bijdrage die geleverd wordt aan een 
duurzame maatschappij maar ook voor de belangeloze inzet van vele 
vrijwilligers. 
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Voetbalvereniging Bieslo en Korfbalvereniging Roka zijn een samen-
werking aangegaan om een team samen te stellen voor volwassenen en 
kinderen van alle leeftijden met een beperking. In de afgelopen 
maanden zijn er een aantal proeftrainingen geweest om samen kennis 
te maken met de voetbal- en de korfbalsport. De begeleiding wordt 
gedaan door trainers van beide verenigingen.  
Er is een zorgvuldige voorbereiding aan voor- 
afgegaan, waarbij gebruik gemaakt is van  
ervaringen van andere (sport) verenigingen.  
Inmiddels is een eerste enthousiaste groep  
samengesteld en deze start na de zomerstop.  
Vanaf september zijn iedere maandagavond  
trainingsavonden van 18:30 uur tot 19:30 uur  
op sportpark de Solberg in Beesel. Bij zowel  
goed als slecht weer zullen de trainingen doorgaan met als doel: veel 
plezier hebben met elkaar. Deelnemen aan een competitie is misschien 
iets voor de toekomst!  
Heb je interesse meld je aan voor een kennismaking en voor antwoord 
op eventuele vragen: uniek@solberg.nl 

 
 
 

 Onder de loep!   
 
 

 

Heeft u het ook gezien, is het u ook opgevallen? 
SOLBERG UNIEK! 
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Hoe ben je in het theatervak terecht gekomen? 
Ik was 8 toen ik voor het eerst bij de Toneelgroep Reuver op de planken 
stond. Ik voelde meteen: dit is iets waar ik heel blij van word. Na de 
middelbare school stond ik voor de keuze: de toneelschool of de studie 
mediavormgeving. Uiteindelijk is het mediavormgeving geworden omdat 
ik dacht dat ik naar de Randstad zou moeten als ik iets met acteren 
wilde doen. Het amateurtoneel bleef echter  
onverminderd leuk. Ik haalde veel energie uit  
niet alleen acteren maar vooral ook het hele  
creatieve proces eromheen. Achteraf bleek de  
studie een prima aanvulling. Zo’n 9 jaar geleden 
heb ik samen met een aantal mensen het PUUR  
Theater opgericht. 
 

Wat is PUUR Theater? 
PUUR Theater is een vereniging waarin jongeren kunnen kennismaken 
met theater. De PUUR Jonggroep zijn jongeren van 7 tot 23 jaar en we 
hebben een groep van 18 jaar en ouder. Ik regisseer de jongerengroep. 
Samen met de spelers wordt nagedacht over wat zij willen. Moet het 
spannend zijn, iets vrolijks, willen we een dinnershow of iets met film? 
Vervolgens wordt het script geschreven. Dat laat ik anderen doen maar 
ik denk wel mee. Ik vind het leuk om out-of-the-box te denken om zo 
iets extra’s toe te voegen. Zo hebben we vorig jaar de voorstelling  
Gruwelbus opgevoerd waarbij het publiek met een échte Amerikaanse 
bus werd vervoerd. Ook hebben we een interactieve voorstelling 
gemaakt in het Grescollege waarbij in verschillende klaslokalen werd 
gespeeld. En we hebben de film ANNA gemaakt. Een film over de 
kleiwarengeschiedenis in Reuver en waar heden en verleden bij elkaar 
komen. 
 

In de spot! 
 

Yentl Evers,  
Op en top theatermaker uit Reuver 
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Oppe Ruiver Winkelhart.... of 
beter Winkelhard? 
 

  
 
 
 
 
 
 
  
   

 
 

Je werkt veel met jongeren, heeft dat jouw voorkeur? 
Ik wil graag jongeren het gevoel geven dat ik zelf als 8-jarig meisje had. 
Het publiek, het applaus, het zelfvertrouwen dat je krijgt op het podium,  
de complimentjes. Dit is wat ik elk kind gun. Ik wil mijn passie met hen 
delen om zo ook hun leven een stukje rijker te maken. Je ziet tijdens een 
productie de kinderen enorm naar elkaar toegroeien en zichzelf ontwik-
kelen in hun rol. In Venlo regisseer ik een groep volwassenen en geef ik 
acteerlessen. Ook dat is erg leuk om te doen. Volwassenen denken mee 
en zijn kritisch. Ik kan hen iets leren maar ik leer ook van hen. 
 
Hoe zie jij jouw toekomst? 
Ik werk parttime als vormgever, er is dus een stabiele financiële basis.  
Daarnaast heb ik mijn eigen bedrijf. Ik verzorg workshops voor scholen, 
maak schoolmusicals en regisseer theaterprojecten. Ik wil kinderen en 
volwassenen laten kennismaken met mijn passie en een beetje bijdragen 
aan hun ontwikkeling. Ik heb uitdaging genoeg en er komt ook altijd wel 
wat voorbij waarvan ik denk: “ha leuk, dat is iets voor mij”. Mijn 
uitdaging zit in het creatieve proces, wat kan ik bedenken om het 
publiek mee te krijgen en hoe krijg ik dit voor elkaar? “Ik heb het nooit 
gedaan maar ik denk dat ik het wel kan” helpt daarbij. 
  
 Wat vind je van cultuur in onze gemeente?  
Er is een bloeiend verenigingsleven. Kijk alleen al naar de Toneelgroep 
Reuver en naar het PUUR Theater, beide een prima ledenaantal. We 
doen beide ons ding met toneel maar allebei op een andere manier. 
Daarnaast worden er zowel in Beesel, Reuver als Offenbeek heel veel 
culturele activiteiten georganiseerd. Er is veel te doen. 
 

Zie je nog verbeterpunten? 
Ja, een mooie theaterzaal zou fijn zijn. We hebben natuurlijk de Schakel 
maar de sfeer ontbreekt. Een theaterzaal met mooi licht en aankleding 
zou zoveel meer toevoegen. Voor toneel, voor muziek, voor de Ruiverse 
Revue maar ook voor andersoortige bijeenkomsten. Het zou een 
toegevoegde waarde zijn voor de gemeente! 
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Er zijn zo van die gemeentezaken waarvan 
je als burger denkt: “Hoe haal je het in je 
hoofd?  Had men daar niet eerst even goed 
over kunnen nadenken?” 
Enkele voorbeelden. 
 

Bij de T-splitsing Rijksweg/Keulseweg is een mooi bloemperkje 
gekomen. Dat zag best mooi uit. Let wel: zag. Binnen de kortste keren 
was de rand kapotgereden omdat bussen en vrachtwagens de bocht 
niet konden nemen.  Hoe haal je het in je hoofd? 
De rand werd iets opgeschoven en er kwamen  
ter bescherming witte ruggen voor te liggen.  
De bocht was nog steeds te krap. Gevolg, het 
hele zaakje weer kapot en weer het bloemen- 
perkje opgeschoven. Zal het nu eindelijk wel  
goed gaan? 
 

Bij datzelfde punt is een gehandicaptenparkeerplaats. Aan de wegkant 
is de wegversmalling dus daar is heel weinig ruimte Aan de stoepkant 
is het bloemenperkje, dus amper plek om uit te stappen en al helemaal 
niet door rolstoelgebruikers. Hoe haal je het in je hoofd? 
 

Tja,….. en dan de verkeersmaatregelen op de inmiddels welbekende 
straten. Eerst komen er bloembakken, dan toch maar weer 
weggehaald. Een wegversmalling met voorrangsbordjes. Oh nee, toch 
maar de voorrangsregels omdraaien. Volgende oplossing: verkeers-
kussens. Die werden half op de fietsstrook geplaatst. Hartstikke 
onveilig.  Hoe haal je het in je hoofd? 
Dan maar kussens verplaatsen. Dichter bij elkaar zodat er geen auto’s 
tussendoor kunnen. Nog steeds onveilig voor fietsers en ander 
langzaam verkeer. Hoe haal je het in je hoofd? Kussens weer weg en 
niets opgelost.   
 
Ons punt: gebruik je hoofd! Eerst denken dan doen. 
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Draaksteken Beesel: succes en vooral veel plezier met de uitvoeringen! 
 

 

 De Puist 

 
Elke gemeente heeft wel een of meerdere puisten. Een gebouw, open 
ruimte of kunstwerk waar veel mensen zich aan storen. In de gemeente 
Beesel was dit bijvoorbeeld het Witte Huis aan de Rijksweg. Een oud 
winkelpand dat tientallen jaren geen liefde kreeg. Nu is op deze plek een 
appartementencomplex in aanbouw. Onder de streep mag gezegd 
worden, een verbetering. 
Een nog aanwezige puist is de plek waar  
Cactuswereld was. In een eerder Klavertje  
hebben we al eens voorgesteld daar een  
locatie te maken voor Tiny Houses. Twee  
vliegen in een klap! We hebben niet in beeld  
dat het college actief een herontwikkeling  
van deze plek stimuleert. Een gemiste kans. 
 
Kom een nieuwe puist op? Het bedrijfsgebouw in aanbouw aan de 
Mariastraat tegenover Welkoop, heeft hier wel iets van weg. Aan een 
straat waar al steen en been geklaagd wordt over teveel, hardrijdend en 
zwaar verkeer. Een bedrijfsgebouw aan een deel van de straat met 
woningen. Zelfs tussen woningen in. Niet echt een evenwichtige toedeling 
van functies zoals dat tegenwoordig heet. Jeugdige overmoed? Het zal 
eerder zijn dat het college er niet tijdig aan gedacht heeft voor te stellen 
een niet meer echt passende bedrijfsbestemming weg te bestemmen. Ons 
lijkt dat voor deze bedrijvigheid geschiktere locaties zijn. 
Een gemiste kans. 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 

  

 

 
Zomertip 
          17 augustus: picknick in de kloostertuin + gezondheidsmarkt 
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Colofon 
 

Dit is een uitgave van de lokale politieke partij Samen Verder Beesel. 
Website: samenverderbeesel.nl 
Facebook: Samen Verder 
Instagram: samenverderbeesel 
Twitter: @SamenVBeesel 
 
Wil je reageren? Mail naar info@samenverderbeesel.nl 
 
  
 
 
 

 
 

Verhuisd 
 

Sinds ik vorige jaar ben afgestudeerd en een vaste baan heb, was ik 
opzoek naar een eigen woning. Heel graag had ik een woning in Reuver 
gevonden. Helaas is in je eentje een woning kopen bijna onmogelijk 
door de hoge prijzen. Ook het vinden van een huurwoning was lastig, 
ondanks dat ik al bijna 5 jaar stond ingeschreven bij Thuis in Limburg. Na 
ruim een half jaar zoeken kwam ik wonderbaarlijk toch bij een woning 
op plek 1 te staan. Echter was dit wel in Pey-Echt. Na goed nagedacht te 
hebben, heb ik toch besloten ervoor te gaan. Dat betekende helaas wel 
dat ik geen fractieondersteuner meer kon  
zijn. Tijdens de raadsvergadering van 3 juni  
ben ik eervol ontslagen. Mocht iemand een 
woning weten die voor zo’n 2 ton op de  
markt komt, ben ik te  bereiken op  
maxmartens@outlook.com. 
(Kan ik dan weer de Beeselse politiek in!) 
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Sinds ik vorige jaar afgestudeerd ben en een vaste baan heb, was ik 
opzoek naar een eigen woning. Heel graag had ik een woning in Reuver 
gevonden. Helaas is in je eentje een woning kopen bijna onmogelijk 
door de hoge prijzen. Ook het vinden van een huurwoning was lastig, 
ondanks dat ik al bijna 5 jaar stond ingeschreven bij Thuis in Limburg. Na 
ruim een half jaar zoeken kwam ik wonderbaarlijk toch bij een woning 
op plek 1 te staan. Echter was dit wel in Pey-Echt. Na goed nagedacht te 
hebben, heb ik toch besloten ervoor te gaan. Dat betekende helaas wel 
dat ik geen fractieondersteuner meer kon    
zijn. Tijdens de raadsvergadering van 3 juni  
ben ik eervol ontslagen. Mocht iemand een  
woning weten die voor zo’n 2 ton op de  
markt komt, ben ik te bereiken via  
maxmartens@outlook.com. 
(Kan ik dan weer de Beeselse politiek in!)  


